
 

GRIMSTAD KOMMUNE 
Kultur- og oppvekstsektoren 

FAU JAPPA Skole 

Referat FAU-møte nr. 6 2021/2022 
Møtedato: 16.03.2022 Møteleder: Heidi Thygesen Fiskaa 

Møtetid: 18.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: På skolens personalrom  Neste møte: Onsdag 20. april, kl. 18-19 

Til stede:  Annette Birkeland, vara (2.trinn), Elin Bie Egge (3.trinn), Tormod Frog (4.trinn) Torunn Kveim (6.trinn), Heidi 
Thygesen Fiskaa (vara 6.trinn), Christina Bjørke Berntsen (7 trinn) og Rektor May-Elin S Lien 

Forfall: Magnus Kristiansen, Solveig Kjølberg, Cathrine Flatebø 

Kopi til: Rektor May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat. 

 
 
 
 

 

 FAU - styret er registrert i Brønnøysundregisteret.  

 17.mai komiteen på 6.trinn er godt i gang med 
planleggingen. Ser også nå på sponsorer og få på 
plass økonomien og gevinster. Christina prøver å 
finne dokumenter på minnepenn vedr 17.mai 
arrangement. Og leverer dette til 17. mai ansvalig. 

 Det ble også tatt opp igjen om det er lurt å rullere 
på oppgavene hvert andre år med Jerv. – 
logostikk på hvor utstyret til lekene skal stå lagret 
og salg av mat og kaker, hvor skal dette selges 
fra? Saken meldes opp som egen sak til FAU 
møte, hvor det i forkant gjøres litt kartlegging 
for/mot, ressurser og inntekt. 

1.2 Løpende  2. Orientering fra 
Rektor- 
Økonomi/budsjett.  

 

 

 De ansatte gjør en god jobb, det er god stemning. 
Positive ansatte, selv med mye sykdom. Stabilitet 
er viktig. De ansatte setter pris på at FAU vil at 
skolens ansatte skal ha en sosial samling med 
mat.  

 Skolen holder på med leseprosjekt og ulike trinn 
har lesekurs.  

 Plan om å rydde i ‘garasjen’ der det er lagret 
diverse utstyr. Bla. 17. mai utstyr.  

 Skolen ønsker å få til en sommerkonsert med 
tema FRED. Utlodning av bilder som elevene har 
lagd osv. Pengene går til Ukraina. Salg av kaker 
som FAU hjelper til med.  

 Det skjer spennende ting på de ulike trinn. Noe av 

dette er hemmelig 😉 Så vi tar det ikke med i 

referatet nå. 
  

1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   

 
 
 

 

 Vedr utbyggingen på områdene ved skolen 
(Frivollhagen/Eplehagen) er det fremdeles til 
behandling i kommunen. Og ikke lagt ut på 
formell høringsliste, Grimstad kommunes 
nettside. 

 Torunn og Heidi skal hente ut FAU-permer på 
skolen for gjennomgang. 

 
 



 
KFU:  

*Tar opp trygg trafikk/skolevei. KFU mener at dette er en 
oppgave for hver enkelt skole, men er opptatt av trygg 
skolevei. 
* Viktig å lagre dokumenter på en forsvarlig måte. Rektor 
er ansvarlig for lagring av referater og sakslister, og andre 
offisielle dokument på Public 360. 
* KFU og administrasjonen oppfordrer skolen til å bruke 
QM+, skolens avvikssystem aktivt når det gjelder avvik, 
hendelser, vedtak som ikke oppfylles etter timeantall, 
kvalifisert personell mm. 
 
Tar opp temaer rundt skolestruktur og skolemodell.  
Ressursallokeringsmodell. Lik fordeling av økonomi og 
forsvarlighet.  
Skolestruktur og kretsgrenser er en sak som 
administrasjonen jobber med for Grimstadskolen.  
Flere skoler er opptatt av ressursalokeringsmodellen, og 
denne faller veldig dårlig ut for enkelte skoler. 
KFU er opptatt av at skolene skal ha realistiske budsjetter, 
og at budsjettene skal være forsvarlige slik at skolene kan 
drive innenfor lov og lærernorm. 
 

1.4   Saker til oppfølging: 

 
a) Trafikksikkerhet 
og utbygging på 
jorder ved skolen. 
Parkering for 
foresatte 
 

 
 
 
 
 
 

                                                   

 

a) FAU er fortsatt bekymret for trafikksikkerheten og 

ønsker at kommunen samarbeider mer med skolene Jappa 

og GUS.  

b) Saken er til høring vedr utbyggingen av leiligheter ved 

jordet. Evt. utbygging ved Ekelunden, dette utredes 

fremdeles.  

FAU har fått oversendt høringspapirer fra saksbehandler i 

kommunen, og vil ta kontakt med GUS og kommunen for å 

få til avtalt befaring i forbindelse med reguleringsplan og 

trygg skolevei. 

Skolen stiller krav om at utbygger sikrer veien inn til 

skolens område. Høringsfrist er 25 april ifølge Grimstad 

adressetidenes papirutgave. Frist bør justeres etter når 

høring offesielt legges ut på kommunens nettsider.  

Evt det opprettes en arbeidsgruppe.  

FAU er meget bekymret når eventuelt det skal bygges og 

den massive tungtrafikken som medfølger en utbygging. 

Og da små barn som går forbi til og fra skolen, hvordan 

skal trygg skolevei i vare tas.  

Skolen må ha en hjertesone. Dette må samarbeides med 

Grimstad ungdomsskole.  

 

 Trivselsgruppen med TL lederne bør sende inn en 

søknad til FAU for støtte til utstyr.  

 
 

1.5   Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

- 



1.6   Eventuelt: 

 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert 
klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU 
(skole, miljøutvalg) og KFU.  
 
FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
Møteplan for 2022:  

Onsdag 20. april, kl. 18-19 
Tirsdag 24. mai, kl. 18-19 
Onsdag 15. juni, kl. 18-19 
 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


